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Powstanie bazy 
 
Skąd wziął się pomysł na bazę? Skąd pomysł na zakres, metodologię oraz  format zapisów (moŜe 
jakiś wzorzec z zagranicy)? 
 
W jaki sposób zostało sfinansowane powstanie bazy i jej rozruch? 
 
Od kiedy istnieje baza? 
 
Jakie problemy Państwo napotkali w czasie tworzenia bazy? 
 
Czy w budowie bazy wspomagała Państwa jakaś instytucja, jeśli tak to jaka była forma współpracy? 
 
Dane techniczne 
 
W jaki sposób i jak często baza jest uzupełniana? Czy podmioty same ją wypełniają, czy teŜ dzieje się 
to automatycznie? 
 
Skąd czerpie się dane? 
 
Ile pojawiło się nowych wpisów od początku lipca?  
 
Kto korzystał najczęściej z bazy (badania popytu)? Kto jest docelowym klientem bazy? 
 
Jakie oprogramowanie jest wykorzystywane do zarządzania bazą? Czy są one w jakiś szczególny 
sposób zabezpieczone? 
 
Zarządzanie bazą 
 
Jeśli baza powstała w ramach jakiegoś projektu to w jaki sposób będzie ona funkcjonowała po 
zakończeniu projektu?  
 
Kto moŜe korzystać z bazy – czy baza jest ogólnodostępna? 
 
Ile osób zajmuje się (efektywnie) prowadzeniem bazy? 
 
Na jakie kłopoty napotykają Państwo w związku z funkcjonowaniem bazy (np. bezpieczeństwo, brak 
zainteresowania podmiotów, kłopoty finansowe)? 
 
Czy nawiązali Państwo jakąś trwałą współpracę w zakresie prowadzenia bazy, jeśli tak to jaki ona ma 
charakter? 
 
W jaki sposób odbywa się promocja bazy?  
 
Czy istnieją powiązania pomiędzy tą bazą a innymi bazami? ( w przypadku regionalnych czy rekordy 
znajdują się w jakiś bazach ogólnopolskich) 
 
Czy funkcjonują jakieś procedury związana z zarządzaniem bazą? 
 
Czy baza jest czynnie wykorzystywana do świadczenia usług np. transferu technologii? 
 
Działanie bazy i jej przyszłość 
 
Jakie mają Państwo plany na przyszłość związane z bazą, moŜe zwiększenie jej zasięgu, czy zakresu 
tematycznego? 
 



Czy dane są w jakiś sposób przekazywane do innych baz, lub wykorzystywane w jakiś inny sposób 
np. do tworzenia analiz na potrzeby regionalnych władz? 
 
Czy spotkali się Państwo z jakimś odzewem dotyczącym funkcjonowania bazy, jakie uwagi  były 
zgłaszane, czy mają Państwo jakieś dodatkowe informacje o wykorzystaniu tych baz? 
 
Czy byliby Państwo skłonni do  przekazywania informacji do innych baz? Czy jest to moŜliwe od 
strony prawnej(formalnej)? A od strony technicznej? 
 
Czy w regionie funkcjonują jakieś inne, podobne bazy? Czy zna Pani/Pan jakieś inne podobne bazy? 

 

 


